
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde mandag den 26. februar 2018 kl. 17.00 på 
Fussingsvej 

 
Deltagere: Kenneth Gøeg (Fu), Sonja Linnet (Fu), Lene Hansen (Spec.), Linda Ballegaard Nielsen (Ki 
– pædagog), Johan Altenburg (Fu), Anita Janssen (Li - lærer), Kevin Sørensen (Fu), Claus Fejerskov 
(Li), Jette Herskind Møller (Fu – lærer), Anh Thu Ngoc Anh Thu (elev), Kristian Gøeg (elev), Kenneth 
Kjer Bergenhagen (Ki), Katja Krath Andersen (Fu ledelse), Anette Leonhard Skoleleder 
 
Fraværende: Jette Herskind Møller 
 
Ordstyrer: Kenneth Gøeg  
Referent: Linda Ballegaard Nielsen 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af dagsorden og referat: Godkendt. 
 

2. Orientering 
 
Ansættelser og forflyttelser: 

 Vi er beklageligvis i den situation, hvor vi er nødt til at forflytte 2 børnehaveklasseledere.       
Børnehaveklasselederne har fået en mundtlig besked, før det blev meldt ud til alle ansatte. 
Horsens Byskole  får kun 4 børnehaveklasser i alt; 2 på Fussingsvej, 1 på Kildegade og 1 på 
Lindvigsvej. Der oprettes modtagerklasse på Lindvigsvej i 0. klasse.  
 
Michelle lærer på afd Fusingsvej er nu blevet ansat til kommende skoleår. 
Chres på afdeling FU varetager pt.  ledelsesopgaver på mellemtrinnet, da Birgit havde for mange. 
 
Afdelingsleder Henrik afd Lindvigsvej har sidste dag på Horsens Byskole den 27. feb og stillingen til 
afdelingsleder er slået op. 
 
 

3. Nyt fra elevrådet :  
Elverådet synes det er meget svært at få deres klassekammeraters opmærksomhed og opbakning 
til at acceptere reglerne, når de handler i Rema 1000. 
              



 Elverene skal overholde skolens regler og principper.  Hvis de har tilladelse til at forlade skolens 
område, hvilket deres forældre skal give samtykke til. Anette og Katja følger op på dette. 
Personalet har ikke ansvaret for, hvad eleverne køber i Rema 1000, men de kan vejlede/ rådgive 
om sunde valg. 
 

4. Budget Mette gennemgår det. Beslutning 
Mette gennemgik budgettet. 
Det er meget dyrt med små klasser, så der skal laves større klasser på Horsens Byskole. 
Forslag til besparelser: ændre på måden der bruges kopier på og mindske forbruget,da dette er en 
stor udgiftspost. Dette skal der kigges på senere. 
Kan der evt. arbejdes tættere sammen, så spild mindskes. For eksempel kan hjemkundskab 
arbejde sammen på tværs af årgange og med SFO, så man undgår madspild. 
Det er vigtigt at pointere, at alle skal overholde det budget årgangen/ afdeling/SFO er tildelt. 
 
Der er ikke afsat penge i budgettet til lejrskole på 1. årg, men da personalet endnu ikke har 
arbejdet med principperne for lejrskolerne på skolen, kan dette pt. ikke godkendes. 
Der blev stillet forslag om, at eleverne evt. kan sove på skolen, så udgiften til hytteleje og 
transport forsvinder, samt at det er forældrene, der kan afholde lejrskole/overnatning for 1 årg, så 
det ikke koster ekstra lærertimer. 
Til næste gang skal skolen fremlægge regnskab over, hvor mange penge det koster, at sende en 
klasse på lejrskole. 
 
Sprogklasser i udskolingen -  der mangler sp7-9. 

 
5. Input til principper: Ledelsen fremlægger, og udvalgsmedlemmerne kommer med input. 

Eventuel beslutning.  
● Alkohol til skolens arrangementer (Bilag medsendt) Godkendt 
● Ordensregler (Bilag udleveres på mødet)  
● Værdiregelsæt (Bilag udleveres på mødet) ”Bekendtgørelse om Fremme af god 

orden i Folkeskolen” medsendes. Bestyrelsen skal i gange med dette emne efter 
sommerferien. 

Ordensregler + værdiregelsæt blev drøftet. Kenneth udarbejder forslag, der sendes til Anette. 
Forslaget sættes på dagsordenen til næste møde. 
 

6. Fælles arrangement v. udvalg 
  Alle i bestyrelsen skal bakke op om arrangement. 
  Udvalget indkalder kontaktforældrene til informationsmøde hurtigst muligt, 
  Anette informerer personalet. 
             

 
7. Evt. 

  Det skal være tydeligt i referatet, hvem der er medarbejder, ledelse og hvem der er forældre. 
 
 

 



8. Henvendelser (Gensidig orientering – eleverne deltager ikke)  
 

 
 


